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Assumpte: Acta de la sessió del Ple del Consell Municipal de Medi Ambient 13/06/2016 

Exp:2016/024-03MA 

 
 
Benvinguda de l’Alcalde al Ple del Consell Municipal de Medi Ambient (CMMA). 
 
En Jordi Serra (JS) explica que no s’ha pogut penjar a la web municipal l’acta de la sessió del Ple del 
Consell amb data de 27/02/2016. S’acorda que es penjaran les dues actes a la web municipal i que 
ambdues s’aprovaran si s’escau al proper Ple. 
 
JS comenta que el grup GIC-Fem Collbató ha canviat el seu representant al Ple del Consell Municipal de 
Medi Ambient, de manera que ho deixa de ser en Joan Mayor i ho passa a ser l’Eulàlia Sellés Pons. 
 
Patricia Castro (PC), tècnica municipal de Medi Ambient, presenta el document Catàleg de camins 
municipals de Collbató i posteriorment el Ple el valida i proposa a l’Ajuntament que l’adopti com a document 
de gestió de les infraestructures viàries del municipi i com a document de base per la redacció del POUM, a 
la vegada que el proposa al CAUM perquè l’adopti com a document de treball. 
 
En relació al procés d’elaboració del POUM i implicació del CMMA, JS exposa: 

a. Estat actual del procés: s’ha iniciat un procés de participació ciutadana. 
b. El Consell Assessor Urbanístic Municipal (CAUM), és un òrgan deliberatiu en el qual ha d’haver un 

representant del CMMA. Es presenta com a voluntari en David Buendia, que participarà en el CAUM 
com a ciutadà i en cap cas les seves aportacions s’hauran d’entendre com consensuades o 
representatives del Ple del CMMA. 

c. El Ple acorda encarregar a la Comissió de Compatibilitat Ambiental iniciar dels treballs de seguiment 
i avaluació mediambiental del procés d’elaboració del POUM, a priori s’estudiaran i valoraran els 
documents disponibles fins al moment: Avanç del POUM, ISAp, actes i documents del CAUM, 
informe SITXELL d’infraestructures verdes, Pla d’Acció Ambiental de l’A21. 

 
JS informa sobre l’estat de la qüestió dels següents projectes i actuacions municipals: 

a. Amb motiu de la Setmana de l’Energia es proposa la creació de la Comissió de l’Energia que queda 
formada pels següents integrants: 
 

NOM COGNOMS 

Marta Iglesias Émbil 

David Buendia Salvador 

Juan  Ramirez Sainz 

Daniel Cussó Garcia 

Àngels  Marraco Jorba 

 
b. Amb motiu de l’actualització del Pla d’Acció per a l’Energia Sostenible (PAES) la DIBA ha concedit a 

l’Ajuntament la subvenció sol·licitada per la redacció del Pla d’adaptació i mitigació del canvi 
climàtic. Quan s’iniciïn els treballs de redacció des de l’Ajuntament es convocarà la primera trobada 
de la Comissió de l’Energia per a fer el seguiment dels mateixos, entre d’altres temes que es vulguin 
començar a treballar des de la comissió. 

c. S’està treballant per l’adhesió dels municipis al Parc Rural del Montserrat que integrarà un Consell 
de Participació del Parc i es fa la crida a aquelles persones que arribat el moment vulguin formar 
part del mateix. En Raimon Ollé afirma que voldrà formar part del Consell. 

d. En el marc de la Campanya de millora de la recollida selectiva de la FORM s’informa que el 
calendari d’implantació i seguiment per l’obligatorietat de l’ús de bosses compostables es farà a 
partir del mes de setembre. 

e. Falta només un taller d’iniciació que es farà al novembre per finalitzar la Campanya de foment del 
compostatge domèstic. Eulàlia Sellés proposa que en algun punt del municipi es podria fer 
compostatge comunitari. PC explica que s’implanta compostatge comunitari en indrets o l’accés del 
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camió de recollida és difícil o molt car, per exemple a Collbató es podria valorar si és pot implantar a 
la zona dels masos. 

f. PC comenta que la Comissió de Residus del CMMA està treballant per la nova licitació del PaP i 
que s’estan acabant de valorar tres escenaris possibles de recollida: reducció d’una recollida de 
Rebuig i una de FORM; reducció d’una recollida de Rebuig i una de FORM i afegir la recollida 
d’Envasos; i implantar el PaP a totes les fraccions. 

g. PC explica que s’està estudiant la viabilitat econòmica del Projecte per a la instal·lació d’una planta 
de compostatge municipal per a la gestió de la matèria orgànica en tant que els resultats preliminars 
no són tant òptims com s’esperava. 

h. JS exposa que ja es disposa de la diagnosi del Pla de Prevenció de Residus de Collbató i també de 
la definició preliminar de les actuacions a realitzar. Quan es disposi d’una breu descripció per cada 
una de les actuacions es farà arribar a la Comissió de residus per a la seva valoració. 

 
En el torn obert de paraules es parla sobre els temes següents: 

- JS exposa que hi ha la necessitat d’actualització del reglament del CMMA. Des de l’Ajuntament es 
farà una proposta que s’haurà de treballar també en el si del CMMA. 

- David Buendia pregunta com està el tema de les pantalles acústiques a l’A-2. L’Alcalde exposa que 
el mes de novembre de 2015 es va anar al MOPU per tornar a sol·licitar la seva instal·lació i que 
fins ara com a mínim s’ha aconseguit que el MOPU validi un estudi tècnic de la DIBA en el que es 
determina la necessitat de la seva instal·lació, és a dir que es reconeix el problema. 

- David Cussó exposa diversos temes relacionats amb el vector aire i la contaminació, posant de 
manifest que ha de ser una línia de treball. 

- JS explica que s’estan iniciant els treballs per minimitzar l’ús del glifosat com a herbicida i que des 
de l’Ajuntament s’estan realitzant probes per trobar productes o tractaments alternatius. 

 
 
 
Collbató, 27 de juny de 2016 
 
 
 
 


